
Särskilt yttrande

Kommunstyrelsen 7 maj 2024

§67

Revidering av bestämmelser om arvoden och ersättningar för 
förtroendevalda

Miljöpartiet ställer sig frågande till den kraftiga höjningen av arvodet för vice ordförande i 
kommunstyrelsen. Vi kan inte se något skäl till att man nästintill fördubblar detta arvode. 
Från 0,55 till 1,0 heltidsarvoden, vilket för 2024 blir 77081 kr i månaden.

Det nya styret avvecklar hållbarhetsutskottet och stadsbyggnadsutskottet och inrättar en ny 
nämn, Samhällsbyggnads- och hållbarhetsnämnden. De påstår att det är en satsning på 
dessa frågor.

Men när man ser att denna nya nämnd, med mycket stor omfattning av ansvarsområden på 
sitt bord, inte kommer att ha något kommunalråd med ansvar för frågorna, endast nio 
ledamöter i nämnden, och de lägsta arvodena av alla facknämnder, så kan det knappast 
tolkas som någon prioritering av frågorna. Tvärtom så sänker man ambitionerna avsevärt.

Ytterligare anmärkningsvärt är att kommunstyrelsens ordförande under kommunstyrelsens 
möte inte ville ge några svar till de ledamöter som ställde frågor om de förändrade 
arvodena. Ingen saklig motivering gavs till varför man gör dessa stora 
arvodesförändringar.
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